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Zápis č. 2/2024 

ze schůze žákovského parlamentu 

 

Přítomni:   zástupci všech tříd s výjimkou 2. A, 2. LA a 4. B 

Hosté:   ředitel školy Ing. Mgr. Lukáš Zouhar 

   Mgr. Patricia Cvrčková 

   Mgr. Marcela Vašíčková 

   Mgr. Tomáš Butala 

   školní psycholožka Mgr. Eva Karbanová 

Místo jednání:  učebna č. 712 

 

Program schůze: 

1.  Schvalování programu 
2.  Ekologická olympiáda 
3.  Velký dotazník 
4.  Úklid ve třídách 
5.  ParKcipaKvní rozpočet  
6.  Předělávky školy 
7.  Volné hodiny 
8.  Kouření ve škole 
9.  Toalety 
10.  Reprezentace OA na ZŠ 
11.  Změny rozvrhu těsně před výukou 
12.  Mikuláš a Vánoce 
13.  Informace ohledně získávání informací z ŽP 
14.  Instagram ŽP 
15.  Častější zasedání ŽP 
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1. Na začátku zasedání proběhlo schválení předem stanoveného programu. Program 
byl jednomyslně schválen. 
 

2. Paní učitelka Vašíčková promluvila ohledně „Ekologické olympiády“. Bylo řečeno,       
že třídění odpadu je v některých třídách na bídné úrovni, a sháněla hlídku, která by 
soutěž kontrolovala a vyhodnocovala. První 3 třídy, které budou v třídění nejlepší, 
čeká věcná odměna. Členové hlídky jsou: Eduard Blaženka, 2. LB 

          Kamila Loskotová, 3. B 
Marek Konečný, 3. B 
Mar\n Šlegl, 3. D 
David Zelinka, 3. LA 
Štěpán Šebesta, 3. LA 
 

3. Pan učitel Butala nedávno rozesílal dotazník o různých problémech na škole. Dotazník 
vyplnilo přes 250 lidí. Pan učitel na zasedání ukázal výsledky, které nedopadly tak 
špatně. 
 

4. Řešil se opět nešvar ohledně úklidu ve třídách, někteří lidé strkají odpadky za radiátor, 
do lavice a na podobná místa. Trend házení slupek od banánu a jiného nepořádku do 
koše přímo z lavice má pochopení, pokud nezašpiní stěnu, nicméně pokud se žák 
netreb, měl by se zvednout a jít nepořádek uklidit. Recyklace je pak kapitolou sama 
pro sebe. Například papírové ubrousky ve třídách jsou vyráběny z recyklovaného 
papíru, a již se recyklovat nedají. To, že někdo pravděpodobně ze srandy hází papír do 
plastu a plast do papíru způsobí, že paní uklízečka musí celý obsah hodit do 
komunálního odpadu. V odpoledních hodinách zůstávají odpadky také v šatnách od 
tělocvičny. Mladí kantoři tohle bohužel často nekontrolují. Ceny odpadu půjdou 
rapidně nahoru, takže jestli se to nenapraví. Tak to bude drahé. 
 

5. V rámci par\cipa\vního rozpočtu a projektu „Vylepši si školu“ by se mohl potenciálně 
předělat prostor vedle chodby z hlavního vchodu do dvorního traktu, nezle\lí žáci by 
se tak mohli o volných hodinách podívat ven. V prostoru by byl zajištěn dozor. 
 

6. V dohledné době budou na škole probíhat 2 projekty. První se týká modernizace 
jídelny, která byla původně koncipována na poloviční počet žáků, než je na škole nyní. 
Dojde tedy k navýšení kapacity. Druhý projekt se týká opravy elektroinstalace a 
pokrye Wi-Fi signálem, takže Wi-Fi bude v budoucnu lepší. Oprava a revitalizace 
sportovní plochy nyní není prioritou, neboť předchozí 2 projekty jsou velmi finančně 
náročné a škola již nemůže na podobné projekty čerpat další dotace. Oprava 
sportovní plochy bude na tématu dne nejdříve za 2 roky. 
 

7. Jedna třída navrhla, že by během volné hodiny byla otevřena pingpongová učebna, 
pan ředitel řekl, že mnohdy se hodiny tělesné výchovy konají ve všech místnostech 
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k tomu určených a že to pravděpodobně nebude možné. Musel by tam být také 
zajištěn dozor. 
 
 

8. V nedávné době došlo k poškození radiátoru na pánském záchodě ve 3. patře, protože 
někdo na něm stál, když potřeboval být u okna, neboť kouřil. V důsledku došlo 
k vytopení záchodu o patro níž. Také se řešilo 2 žáky porušení školního řádu použiem 
elektronické cigarety. Vyřešeno nakonec ředitelskou důtkou. Nově se tento prohřešek 
bude řešit podmínečným vyloučením. 
 

9. Také padla námitka ohledně blokování toalet, toalety jsou pouze k účelu, pro nějž jsou 
zřizovány. Také pokud se na toaletách objeví jakákoliv závada, je potřeba ji neprodleně 
hlásit na vrátnici, pan správce by ji pak měl vyřešit. V případě neřešení závady je 
potřeba ji nahlásit znovu. Na jednom záchodě je poškozená mýdlenka již 2 roky. 
 

10. Byl vysloven návrh ohledně reprezentace naší školy na základních školách. Mluvilo se 
o tom, že by se ZŠ měly vybírat tak, aby na nich byly zájemci. Byla však vyslovena 
námitka, že na naši školu je takový přetlak, že reprezentace není potřeba. 
 

11. V poslední době několikrát došlo ke změně v rozvrhu těsně před výukou. Někteří 
učitelé dělají, že v takovéto suplované hodině zadají žákům test. To by dělat neměli. 
Jde však o domluvu mezi Učitelem a žáky. Ideální stav je, když dělají něco 
volnočasového, avšak stále spojeného s určitým předmětem. 
 

12. Proběhla diskuse o tom, zda na škole bude stejně jako vloni chodit Mikuláš. Domluvili 
se lidé, kteří budou obcházet třídy. Některé třídy však budou vynechány. Jsou to ty 
třídy, kde vloni Mikuláš a další dostali bídu. Předposlední týden před Vánoci proběhne 
na naší škole vánoční den, kdy lidé budou chodit tema\cky oblečení. Pokud třídy 
budou dělat vánoční výzdobu, tak paní uklízečka žádá, aby nebylo nic nalepené na 
oknech. Těžko se to pak umývá. 
 

13. Informace ze zasedání žákovského parlamentu budou vždy vystaveny na nástěnce u 
kabinetu č. 209. Informovanos\ slouží také tabule mezi učebnami V4 a V5. 
 

14. Pravděpodobně bude založen Instagram žákovského parlamentu. 
 

15. Žákovský parlament by se v budoucnu mohl scházet častěji, zasedání však budou 
kratší. 
 
 

V Brně dne 21. 11. 2024         Zpracoval Eduard Blaženka, 2. LB 


